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MAGNETOGRAM SEJE DRŽAVNEGA ZBORA, 17. 11. 2014 

 
DR. FRANC TRČEK (PS ZL): Hvala za besedo. Spoštovani! 
Ta Državni zbor se je septembra in oktobra ukvarjal predvsem sam s seboj in z 
reševanjem usode trenutno odsotnega gospoda. Formalno smo se šele v začetku 
novembra začeli ukvarjati z zadevami iz katerimi bi se morali že sredi avgusta. Pred 
nami sta dva proračuna. Če pogledamo proračun za letošnje leto, ki ga jaz imenujem 
kot vaja v slogu proračuna za naslednje leto, ki bo bolj korenito rezal, kaj vidimo, kje se 
reže, če po domače povem. Bom kar prebral z lista, da bom krajši, lahko bi šel 
detajlno. Reže se na regionalnem razvoju, na razvoju turizma, na razvoju podjetništva, 
na razvoju podeželja, promocij kmetijstva, razvoju infrastrukture, kreiranju delovnih 
mest, kreiranju delovnih mest, vzgoji, izobraževanju, pri denarnih nadomestilih za 
brezposelne, pri družinskih prejemkih in starševskih nadomestilih, tu celo piše v pisni 
obrazložitvi dokumenta zaradi tega, ker je situacija boljša in je manj upravičencev, 
kolega Pojbič je povedal kako je s tem na štajerskem, pri družinskih prejemkih, 
starševskih nadomestilih, pri zdravstvenem varstvu, raziskovalni dejavnosti, prehrani 
šolajočih se, kolegica Anja Bah Žiber je zelo dobro povedala kako je s stanjem na 
področju policije, mogoče se komu zdi to neko retorično dramatiziranje kar seveda ni 
res, o čem smo več govorili na seji. Ob nastopu mandata je predsednik vlade povedal, 
da se zaveda kako bo morala vlada neke gasilske ukrepe izvajati ampak kako je tudi 
potreben nek razvojni razmislek. Sam bi dodal, nov razvojni model. Jaz se opravičuje, 
čeprav se 20 let profesionalno s tem ukvarjam ga jaz v tem rebalansu in tudi v pristopu 
rebalansa za naslednje leto ne vidim. Ne vidim ne razvoja, ne razmisleka, zato 
odsotnega ministra sprašujem kje je v letošnjem rebalansu razvojni razmislek, kje je 
razvojni razmislek in novi razvojni model rebalansov za naslednje leto. Vztrajal bom 
seveda izhajajoč iz 247. člena na ustnem odgovoru, ne le meni ampak tudi ljudstvu na 
naslednji seji. Kolikor vem je minister danes v Avstriji. Sam grem jutri z malo delegacijo 
Državnega zbora na srednjeevropsko pobudo dvodnevno, kjer me bodo o tem 
spraševali. Jaz lahko povem neko svoje mnenje ampak očitno zaenkrat vlada še tega / 
znak za konec razprave/ mnenja nima, bi bilo pa nujno. Hvala.  
 
PODPREDSEDNICA ANDREJA KATIČ: Hvala. 
Vaše vprašanje se bo uvrstilo na naslednjo sejo Državnega zbora. 


